
ПРОТОКОЛ № 6
розширеного засідання Громадської ради 

при Подільській районній в місті Києві державній адміністрації
на 2019-2021 роки

Дата: 16.10.2019 
Час: 15.00

Подільська районна в місті Києві 
державна адміністрація 
(Контрактова площа, 2, актова зала)

Головуючий: Скрипський Валерій Романович, помічник голови Громадської 
ради при Подільській районній в місті Києві державній адміністрації

Присутні: 10 обраних членів Громадської ради при Подільській районній в 
місті Києві державній адміністрації (реєстрація додається), Козак Юрій 
Олександрович, начальник відділу з питань внутрішньої політики та зв’язків з 
громадськістю Подільської районної в місті Києві державної адміністрації

Запрошені: представники інститутів громадянського суспільства та мешканці 
району (реєстрація додається).

Порядок денний:
1. Про презентацію проекту нанесення муралу з нагоди відзначення 5-річчя 
кампанії з подолання безгромадянства, за адресою: вул. Ярославська, 11 
(Управління Верховного комісара ООН у справах біженців).
2. Про стан виконання доручень (завдань) Громадської ради стосовно проблем 
паркування та збереження особистого транспорту мешканців Подільського 
району м. Києва та сприяння у вирішенні питань пов’язаних з діяльністю 
органів самоорганізації населення Подільського району м. Києва (питання 
перенесено з попереднього засідання).
3. Про розподіл і утримання житла в гуртожитках та використання гуртожитків 
у Подільському.районі (питання перенесено з попереднього засідання).
4. Про управління комунальним майном, переданого до сфери управління 
Подільської районної в місті Києві державної адміністрації, основні показники 
використання майна комунальної власності територіальної громади м. Києва, 
що передано до сфери управління Подільської районної в місті Києві державної 
адміністрації (питання перенесено з попереднього засідання).
5. Про різне. (Булінг - (цькування) учасника освітнього процесу. Аналіз судової 
практики. Старший інспектор відділу зв'язків з громадськістю управління 
патрульної поліції у м. Києві, старший лейтенант поліції Занюк Лідія 
Борисівна).

1. СЛУХАЛИ:
Скрипського В.Р., помічника голови Громадської ради, який розпочав 
розширене засідання присвячене Європейському тижню місцевої демократії,
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оголосив порядок денний та запропонував перейти до першого питання, а саме: 
про презентацію проекту нанесення муралу з нагоди відзначення 5-річчя 
кампанії з подолання безгромадянства, за адресою: вул. Ярославська, 11 
(Управління Верховного комісара ООН у справах біженців). Представив 
членам Громадської ради доповідачів з зазначеного питання - представників 
Управління Верховного Комісара ООН в Україні, які завітали на засідання 
(Плечко Д.Г., Богдановська М.П.).

ВИСТУПИЛИ:
Плечко Д.Г., представник Управління Верховного Комісара ООН в Україні, 
який в межах відзначення 5-річчя кампанії з подолання безгромадянства, 
презентував проект створення муралу на стіні будинку на вул. Ярославській,
11. Мурал розповідатиме історію 6-річного хлопчика Сашка, який мешкає в 
окупованому Севастополі та кілька років тому намалював собі олівцями 
український паспорт. Цим сюжетом ініціатори хочуть показати, що така звична 
річ, як український паспорт, для багатьох є довгоочікуваним документом, що 
дістається значними зусиллями.
Усі присутні взяли участь в обговоренні проблем безгромадянства в Україні та 
ідеї створення муралу.

ГОЛОСУВАЛИ:
Щодо створення муралу на стіні будинку на вул. Ярославській, 11:
«за» - 8;
«проти» - 2.

ВИРІШИЛИ:
1. Взяти інформацію виступаючих до відома.
2. Підтримати ідею створення муралу та рекомендувати представникам 
Управління Верховного Комісара ООН в Україні узгодити створення муралу на 
будинку по вул. Ярославська, 11 з Київським науково-методичним центром по 
охороні, реставрації та використанню пам'яток історії, культури і заповідних 
територій (м. Київ, вул. Спаська, 12, тел.: 044-425-21-96), погодити нанесення 
та тематику муралу з мешканцями та власником будинку на вул. Ярославській, 
11 до початку створення муралу.

2. СЛУХАЛИ:
Скрипського В.Р., помічника голови Громадської ради, який запропонував 
перейти до розгляду другого питання, а саме: про стан виконання доручень 
(завдань) Громадської ради стосовно проблем паркування та збереження 
особистого транспорту мешканців Подільського району м. Києва та сприяння у 
вирішенні питань пов’язаних з діяльністю органів самоорганізації населення 
Подільського району м. Києва.
У зв’язку з відсутністю члена громадської ради Думи В.М., якому було 
доручено опрацювання даного питання, запропонував розглянути їх в рамках 
роботи комітету Громадської ради з питань містобудування, благоустрою,
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розвитку підприємництва, торгівлі та інфраструктури, зазначив, що результати 
опрацювання цих питань необхідно буде довести до членів Громадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:
Щодо доручення Думі В.М спільно з Чепелем М.І. опрацювати питання 
стосовно проблем паркування та збереження особистого транспорту мешканців 
Подільського району м. Києва та сприяння у вирішенні питань пов’язаних з 
діяльністю органів самоорганізації населення Подільського району м. Києва в 
рамках робити комітету Громадської ради з питань містобудування, 
благоустрою, розвитку підприємництва, торгівлі та інфраструктури та комітету 
з питань житлово-комунального господарства повноважень розгляду:

«за» - одноголосно.

ВИРІШИЛИ:
1. Взяти інформацію Скрипського В.Р. до відома.
2. Доручити Думі В.М спільно з Чепелем М.І. опрацювати питання стосовно 
проблем паркування та збереження особистого транспорту мешканців 
Подільського району м. Києва та сприяння у вирішенні питань пов’язаних з 
діяльністю органів самоорганізації населення Подільського району м. Києва в 
рамках роботи комітету Громадської ради з питань містобудування, 
благоустрою, розвитку підприємництва, торгівлі та інфраструктури і комітету з 
питань житлово-комунального господарства. Доповісти про результати.
3. Доручити голові комітету з питань регламенту Спасіченко С.П. взяти на 
контроль виконання доручення Громадської ради в частині, що стосується 
звітування про результати опрацювання питання стосовно проблем паркування 
та збереження особистого транспорту мешканців Подільського району м. Києва 
та сприяння у вирішенні питань пов’язаних з діяльністю органів 
самоорганізації населення Подільського району м. Києва.

3. СЛУХАЛИ:
Скрипського В.Р., помічника голови Громадської ради, який запропонував 
перейти до розгляду третього питання, а саме: про розподіл і утримання житла 
в гуртожитках та використання гуртожитків у Подільському районі. У зв’язку з 
відсутністю членів громадської ради Думи В.М. та Чепеля М.І., яким було 
доручено опрацювання цього питання, запропонував розглянути це питання в 
рамках роботи комітету з питань житлово-комунального господарства та 
доповісти результати членам Громадської ради.

ГОЛОСУВАЛИ:
Щодо опрацювання питання про розподіл і утримання житла в гуртожитках та 
використання гуртожитків у Подільському районі в рамках роботи Комітету з 
питань житлово-комунального господарства:

«за» - одноголосно.
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ВИРІШИЛИ:
1. Взяти інформацію Скрипського В.Р. до відома.
2. Доручити голові Комітету з питань житлово-комунального господарства 
Чепелю М.І. спільно з Думою В.М. опрацювати питання про розподіл і 
утримання житла в гуртожитках та використання гуртожитків у Подільському 
районі м. Києва в рамках роботи комітету з питань житлово-комунального 
господарства та доповісти про результати.
3. Доручити голові комітету з питань регламенту Спасіченко С.П. взяти на 
контроль виконання доручення Громадської ради в частині, що стосується 
звітування про результати опрацювання питання про розподіл і утримання 
житла в гуртожитках та використання гуртожитків у Подільському районі 
м. Києва.

4. СЛУХАЛИ:
Скрипського В.Р., помічника голови Громадської ради, який запропонував 
перейти до четвертого питання, а саме: про управління комунальним майном, 
переданого до сфери управління Подільської районної в місті Києві державної 
адміністрації, та основні показники використання майна комунальної власності 
територіальної громади м. Києва, що передано до сфери управління 
Подільської районної в місті Києві державної адміністрації. У зв’язку з 
відсутністю членів громадської ради Чепеля М.І. та Думи В.М., яким було 
доручено опрацювання цього питання, запропонував розглянути його в рамках 
роботи Комітету з питань житлово-комунального господарства та доповісти 
про результати.

ГОЛОСУВАЛИ:
Щодо опрацювання питання про управління комунальним майном, переданого 
до сфери управління Подільської районної в місті Києві державної 
адміністрації, та основні показники використання майна комунальної власності 
територіальної громади м. Києва, що передано до сфери управління 
Подільської районної в місті Києві-державної адміністрації в рамках роботи 
Комітету з питань житлово-комунального господарства:

«за» - одноголосно.

ВИРІШИЛИ:
1. Взяти інформацію Скрипського В.Р. до відома.
2. Доручити голові Комітету з питань житлово-комунального господарства 
Чепелю М.І. спільно з Думою В.М. опрацювати питання про управління 
комунальним майном, переданого до сфери управління Подільської районної в 
місті Києві державної адміністрації, та основні показники використання майна 
комунальної власності територіальної громади м. Києва, що передано до сфери 
управління Подільської районної в місті Києві державної адміністрації в рамках



роботи комітету з питань житлово-комунального господарства та доповісти про 
результати.
3. Доручити голові комітету з питань регламенту Спасіченко С.П. взяти на 
контроль виконання доручення Громадської ради в частині, що стосується 
звітування про результати опрацювання питання про управління комунальним 
майном, переданого до сфери управління Подільської районної в місті Києві 
державної адміністрації, та основні показники використання майна комунальної 
власності територіальної громади м. Києва, що передано до сфери управління 
Подільської районної в місті Києві державної адміністрації.

5. СЛУХАЛИ:
Скрипського В.Р., помічника голови Громадської ради, який запропонував 
перейти до п’ятого питання, а саме: про різне. Оголосив, що на засідання 
завітала старший інспектор відділу зв'язків з громадськістю управління 
патрульної поліції у м. Києві, старший лейтенант поліції Занюк Лідія 
Борисівна, яка підготувала інформацію про проблему булінгу (цькування) 
учасника освітнього процесу з аналізом судової практики.

ВИСТУПИЛИ:
Занюк Л.Б., старший інспектор відділу зв'язків з громадськістю управління 
патрульної поліції у м. Києві, яка детально розповіла про булінг (цькування) 
учасника освітнього процесу з аналізом судової практики, відповіла на питання 
присутніх та зазначила, що всю інформацію стосовно взаємодії патрульної 
поліції з Громадською радою та структурними підрозділами Подільської 
райдержадміністрації можна знайти за посиланням: 
/content/patrulna-policiya.html.

Козак Ю.О., начальник відділу з питань внутрішньої політики та зв’язків з 
громадськістю Подільської районної в місті Києві державної адміністрації, який 
довів до присутніх, що 22 жовтня 2019 року о 14.00 відбудеться офіційна 
презентація Концепції інтегрованого розвитку Подільського району, яка була 
розроблена в рамках проекту «Інтегрований розвиток міст в Україні» та 
реалізується німецьким товариством міжнародного співробітництва «Deutsche 
Gesellschaft für Internationale Zusammenarbeit (GIZ) GmbH за дорученням Уряду 
Німеччини, у співпраці з Київською міською державною адміністрацією та 
Подільською районною в місті Києві державною адміністрацією та запросив 
присутніх до участі.
Він оголосив питання, які виносяться на розгляд Громадської ради відповідно 
до Плану роботи Громадської ради та запропонував провести наступне 
засідання Громадської ради о 15.00 30.10.2019 в каб. 9 Подільської районної в 
місті Києві державної адміністрації.

ВИРІШИЛИ:
1. Взяти інформацію всіх, хто виступив до відома.
2. Продовжити подальшу взаємодію Громадської ради з патрульною поліцією.
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3. Провести наступне засідання Громадської ради о 15.00 30.10.2019 в каб. 9 
Подільської районної в місті Києві державної адміністрації та розглянути 
питання відповідно до Плану роботи Громадської ради:
- про роботу управління освіти Подільській районної в місті Києві державної 
адміністрації щодо створення нового освітнього простору в рамках 
впровадження «Нова українська школа» (відповідальна -  Кошара О.С.);
- щодо виконання в Подільському районі м. Києва програми доступності осіб з 
інвалідністю та інших маломобільних груп населення до об’єктів соціальної та 
інженерно-транспортної інфраструктури (відповідальний -  Матюкін І.В.);
- про стан виконання доручень (завдань) Громадської ради (відповідальна - 
Спасіченко С.П.);


